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Zápis z jednání  
KOMISE POŘADATELŮ ČJF 

č. 10/2023 

Den konání 6.11.2023 

Místo konání Videokonference 

Čas  Od 18.00hod Do 19 hod  

     

Přítomnost členů komise Aleš Suchánek přítomen 

Richard Bauer přítomen 

Barbora Hassová                       přítomna 

Simona Heidenreichová přítomna 

Roman Krejčík přítomen 

Renata Habásková přítomna 

Přítomnost hostů   

Přítomnost dalších osob    

  

 

Program jednání: 

1. Rekapitulace minulého zápisu 

2. Komunikace ohledně kalendáře 2024 

3. Zavedení zápisného 

4. Schvalování výsledků 

5. Centrální doškolování funkcionářů 

6. Podpora malých pořadatelů 

7. Podpora pořadatelů paradrezury v roce 2023 

8. Spolupráce KP s OV a komisemi disciplín 

  

  

  

  

 
Průběh jednání a závěry: 

1.   KP probrala jednotlivé body minulého zápisu 

Závěr/úkol   

2.  Komunikace ohledně kalendáře 2024 

 
závěr/úkol 

Tvorba kalendáře stále probíhá. Případné kolize jsou řešeny na úrovni 

pořadatelů případně oblastí ČJF. 

MČR drezura senioři  je stále v jednání. Areál Equitana Martinice 

oznámil drezurní komisi ČJF možný termín konání 27. – 30.6.2023. 

Zatím nebyla žádná odezva. 

          3.  Zavedení zápisného, případně jiné zálohové platby. Skupina, která 

spravuje JIS a Hubertus chystá zprávu o náročnosti zmíněného 

propojení obou systémů z hlediska ekonomiky a zálohových plateb. 

Následně bude na rozhodnutí VV ČJF zda dá tomuto propojení 

zelenou.  Dle dostupných informací by systém měl být připraven a 

pracuje se na detailech  
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závěr/úkol 

Dle informací pracovní skupina na tomto tématu pracuje. 

KP ČJF zde opravdu apeluje na nutnost zavedení změny způsobu 

přihlašování na závody a to minimálně u disciplíny skoky a drezura. 

Současný stav je alarmující a pro sezonu 2024 neakceptovatelný. 

4.  Schvalování výsledků 

  

závěr/úkol Bylo přislíbeno, že dokonce listopadu budou všechny výsledky 

schválené. Předpokládáme, že do konce roku bude vyřešena 

fakturace 15/za start a následně proplacení hl.rozhodčího 

pořadatelům. 

5.   Centrální doškolování funkcionářů 

Závěr/úkol Doškolování funkcionářů bude dle nového systému vzdělávání 

platného v nejbližší době změněno. KP pořadatelů apeluje na 

centralizaci a v některých případech na zvýšení kvality školení. 

6.  Podpora malých pořadatelů 

Závěr/úkol Aleš Suchánek předložil KP k diskuzi dokument NÁVRH PODPORY 

SPORTU v rámci ČJF v roce 2024 v disciplíně skoky.   

KP nemá připomínky a souhlasí s předložením VV ČJF. Dokument je 

přílohou tohoto zápisu.  

Materiál se dle zadání věnuje pouze disciplíně skoky. Samozřejmě je 

třeba ho následně přizpůsobit potřebám i ostatních disciplín pod 

hlavičkou ČJF. 

- KP by tímto chtěla oslovit komise disciplín , aby definovali největší 

úskalí malých pořadatelů a případně navrhly reálný způsob 

podpory. 

 

7.   Podpora malých pořadatelů PARADREZURY 

Závěr/úkol - KP dává dotaz na vedení ČJF, zda stále platí příslib podpory 

malým pořadatelům, kteří v roce 2023 uspořádali paradrezurní 

soutěže v rámci drezurních závodů. Pokud ano, jaká bude forma 

této podpory? 

8.  Spolupráce KP s OV a komisemi disciplín 

 Předseda KP Aleš Suchánek chce touto cestou požádat ostatní komise ČJF, OV ČJF 
a VV ČJF  o možnost osobní návštěvy na jednou z příštích zasedání výše uvedených 
orgánů ČJF a to z důvodu zhodnocení sezony 2023, vyjádření názorů na jednotlivá 
aktuální témata, vyjádření představ a požadavků pro sezony nadcházející a oživení 
vzájemné komunikace mezi orgány ČJF. 

  

 
 
 
                                                                                             Zapsala: Simona Heidenreichová 


